

SPONSORSHIP OPPORTUNITIES 赞助机会



Featuring Warren Buffett's Berkshire Weekend in Omaha, Nebraska
重点行程：奥马哈市沃伦·巴菲特伯克希尔·哈撒韦股东大会

**U.S. Investment Opportunities in
the Trump Administration**
美国新政府初期市场和投资环境考察

May 2nd - 10th, 2017
2017年5月2日—5月10日

SPONSORSHIP OPPORTUNITIES

The AmCham China U.S. Investment Opportunities Trip in the Trump Administration is offering sponsorship openings to member companies and select U.S. and Chinese companies. The AmCham China U.S. Investment Trip will give sponsors the opportunity to showcase their brand and expertise regarding Chinese Outbound FDI to a delegation of 15 to 25 senior Chinese executives with interest in investing in the U.S.

The delegation trip includes visits to **Washington, D.C. (May 2nd to 4th), Omaha (May 4th to 8th) and an option to attend China Week in Los Angeles (May 8th to 10th)**. The purpose of the trip is to introduce Chinese companies to investment opportunities in the U.S., educate Chinese executives on U.S. investment practices and regulations, and foster relationships between Chinese companies and AmCham China members.

“Premium” Program Sponsor: Choice of 5 Events to Sponsor

AmCham China is seeking one Premium Sponsor for 5 events during the trip at the **USD 45,000** level. This Title Sponsor will receive the following benefits:

- Prominent display and branding at 5 events in Washington, D.C. and/or Omaha with logos on event setups (backdrops, pull-up banners, badges & lanyards, table setups, menus, etc.) and trip materials (brochures, flyers, website, etc.)
- Priority seating at all 5 events sponsored
- Keynote speaking opportunities in 2 events and panelist speaking opportunities at 3 events in Washington, D.C. and/or Omaha
- Exclusive branding on all correspondence and schedules to the delegates
- Mention regarding all media & public relations press releases about the trip
- Free delegate fee for 1 delegate to attend the trip
- Exhibit table available at Omaha events

* *Maximum 3 Cocktail & Dinner events at **USD 14,000** and 2 Breakfast or Lunch or Dinner events at **USD 8,000**. This is a **USD 13,000** discount to the single sponsor price.*

“Gold” Program Sponsor: Choice of 3 Events to Sponsor

Sponsorship of 3 events during the visit at the **USD 25,000** level. Includes:

- Same level of prominent display and branding as “Premium” Program Sponsor at 3 events in Washington, D.C. and/or Omaha except for logos on badges and lanyards
- Priority seating at all 3 events sponsored
- Keynote speaking opportunities in 1 event and panelist speaking opportunities at 2 events in Washington, D.C. and/or Omaha
- Free delegate fee for 1 delegate to attend the trip
- Exhibit table available at Omaha events

* *Maximum 2 Cocktail & Dinner events at **USD 14,000** and 1 Breakfast or Lunch or Dinner event at **USD 8,000**. This is a **USD 11,000** discount to the single sponsor price.*

Single Event Sponsorship: Choice of a Single Event to Sponsor

Sponsorship a single event during the Washington, D.C. and Omaha at the **USD 8,000** level for a breakfast or lunch or dinner; or **USD 14,000** for a cocktail & dinner. Includes:

- Prominent display and branding at a single event with logos on backdrops, pull-up banners, table setups, menus, and event website.
- Priority seating at the event sponsored
- Panelist speaking opportunity at 1 event in Washington, D.C. and/or Omaha

For questions or registration, please contact Michael Stewart at mstewart@amchamchina.org or 010- 8519 0832.

Preliminary Itinerary for U.S. Investment Visit

(May 2nd – 10th, 2017)

		Breakfast	Morning	Lunch	Afternoon		Cocktails	Dinner
Leg1	Mon May 1	Arrive Washington D.C.						Sponsor Dinner with AmCham Delegation USD 8,000
	Tues May 2	Sponsor Hosted Breakfast USD 8,000	Georgetown University Asia Studies Center Visit	Sponsor Hosted Lunch USD 8,000	AmCham China-U.S. Chamber China Conference Afternoon Session		Sponsor Cocktail Reception and/or Dinner USD 14,000	
	Wed May 3	Sponsor Hosted Breakfast USD 8,000	Meeting with Deputy Director Scott Kennedy at CSIS	Sponsor Hosted Lunch USD 8,000	Briefing by the Chinese Embassy	Sponsored Executive Roundtable with Leading Chinese Executives	Sponsor Cocktails and/or Dinner USD 14,000	
Leg2	Thurs May 4	Sponsor Hosted Breakfast USD 8,000	Depart Washington D.C.				Dinner with Governor Pete Ricketts	
	Fri May 5	NDED and NE Sponsor Hosted Breakfast	Company visits	Omaha Chamber of Commerce and Omaha sponsor hosted lunch	Company visits and Sponsor Executive Roundtable		Borsheim's Jeweler Cocktail Reception Sponsor Dinner USD 8,000	
	Sat May 6	2017 Berkshire Hathaway Shareholder Meeting (8 AM – 4 PM)					Sponsor Cocktails and/or Dinner USD 14,000	
	Sun May 7	Free Time	Brooks 5K Fun Run	Lunch (Nebraska investor matchmaking)	Free time and customized matchmaking meetings		Sponsor Cocktails and/or Dinner USD 14,000	
Leg3	Mon May 8	Breakfast	Depart Omaha, Nebraska Flight to Los Angeles, California				TBD	
	Tues May 9	Breakfast & Registration	China Week China Business Summit, Breakout Sessions and Networking				Cocktail Reception TBD	
	Wed May 10	Depart Los Angeles, California Flight back to China						

赞助机会

中国美国商会（以下简称中美商会）举办的“2017年美国新政府初期市场和投资环境考察”现向会员企业开放赞助机会。此行的赞助商将针对 15 到 25 名对投资美国感兴趣的中国企业高管，为其展示企业品牌形象以及中国对外直接投资的相关洞见。

代表团将造访华盛顿哥伦比亚特区（5月2日至4日），奥马哈市（5月4日至8日）以及参加洛杉矶“中国周”（5月8日至10日，此为可选行程）。此行旨在向中国企业介绍美国的投资机会，使中国高管了解在美投资的案例、程序和规则，以及促进中国企业和中美商会会员之间的友好关系。

首席赞助商：选择赞助 5 场活动

此级赞助商将选择赞助行程中的 5 场活动，价格为 **45,000 美元**。此冠名赞助商将会获得以下权益：

- 在华盛顿特区和 / 或奥马哈市举办的 5 场活动上突出展示品牌及商标，包括会场装饰品（背景板、易拉宝、胸卡和挂绳、桌面陈设、菜单等）以及行程宣传材料（宣传册、宣传单、活动网站等）
- 在所赞助的 5 场活动中优先安排坐席
- 在华盛顿特区和 / 或奥马哈市举办的活动中担任 2 场主旨演讲嘉宾及 3 场专题讨论嘉宾的机会
- 在代表团所有联络及行程安排中独享品牌宣传
- 在考察全程媒体及公关发布会中提及赞助商品牌
- 1 个免费参加此次考察的代表名额
- 在奥马哈相关活动中拥有展台

* 最多赞助 3 场价值 **14,000 美元** 的鸡尾酒晚宴，以及 2 场价值 **8,000 美元** 的早餐会、午餐会或晚宴。相较于单场活动赞助，享受 **13,000 美元** 的折扣。

金牌赞助商：选择赞助 3 场活动

此级赞助商将选择赞助行程中的 3 场活动，价格为 **25,000 美元**。此级赞助商将会获得以下权益：

- 和首席赞助商享有同样突出展示品牌及商标的机会，包括在华盛顿特区和 / 或奥马哈市举办的 3 个活动上的装饰品（除了徽章和挂绳）及行程宣传材料
- 在所赞助的 3 场活动中优先安排坐席
- 在华盛顿特区和 / 或奥马哈市举办的活动中担任 1 场主旨演讲嘉宾及 2 场专题讨论嘉宾的机会
- 1 个免费参加此次考察的代表名额
- 在奥马哈相关活动中拥有展台

* 最多赞助 2 场价值 **14,000 美元** 的鸡尾酒晚宴，以及 1 场价值 **8,000 美元** 的早餐会、午餐会或晚宴。相较于单场活动赞助，享受 **11,000 美元** 的折扣。

单场活动赞助商：选择赞助单场活动

此级赞助商将选择赞助一场在华盛顿特区和奥马哈市举办的活动，包括价值 **8,000 美元** 的早餐会、午餐会或晚宴，或价值 **14,000 美元** 鸡尾酒晚宴。此级赞助商将会获得以下权益：

- 在单场活动上突出展示品牌及商标，包括背景板、易拉宝、桌面陈设、菜单及活动网页
- 在所赞助的活动中优先安排坐席
- 在华盛顿特区和 / 或奥马哈市举办的活动中担任 1 场专题讨论嘉宾的机会

如果您对此有任何疑问或者是想参加此次活动，请联系 Michael Stewart 先生。
邮箱：mstewart@amchamchina.org 电话：(8610) 8519-0832

美国新政府初期市场和投资环境考察日程安排（暂定）

（2017年5月2日—5月10日）

		早餐	上午	午餐	下午	酒会	晚餐
行程段 1	周一 5月1日	抵达华盛顿					赞助商晚宴 8000 美元
	周二 5月2日	赞助商 早餐会 8000 美元	乔治城大学 研究研究中心 参观	赞助商 午餐会 8000 美元	中国美国商会、美国 商会“中国商业大会” 下午场	赞助商鸡尾酒会及 / 或晚宴 14000 美元	
	周三 5月3日	赞助商 早餐会 8000 美元	会见国际 战略问题研 究中心专家 学者	赞助商 午餐会 8000 美元	中国使 馆简报	中国高管 圆桌会议	赞助商鸡尾酒会及 / 或晚宴 14000 美元
行程段 2	周四 5月4日	赞助商 早餐会 8000 美元	离开华盛顿前往奥马哈			内布拉斯加州州长 Pete Ricketts 欢迎晚宴	
	周五 5月5日	NDED 和 NE 赞助 商主持的 早餐会	参观公司	奥马哈商会 和奥马哈赞 助商主持的 午餐会	参观公司及赞助商高 管圆桌会议	Borsheim 珠宝招待 酒会	赞助商晚宴 8000 美元
	周六 5月6日	2017 伯克希尔·哈撒韦股东大会 (上午8点一下午4点)				赞助商鸡尾酒会及 / 或晚宴 14000 美元	
	周日 5月7日	自由活动 时间	Brooks 五公里趣跑	赞助商午餐 会(投资项 目对接)	自由活动及定制化项 目对接会	赞助商鸡尾酒会及 / 或晚宴 14000 美元	
行程段 3	周一 5月8日	早餐	离开奥马哈前往洛杉矶				待定
	周二 5月9日	早餐及注册	“中国周”中国商业峰会，分会场会议 及社交活动			鸡尾酒会	待定
	周三 5月10 日	离开洛杉矶返回中国					

AmCham China
中国美国商会



Celebrating
Our Legacy
SINCE 1919

**The American Chamber of Commerce
in the People's Republic of China**
中国美国商会

The Office Park, Tower AB, 6th Floor,
No. 10 Jintongxi Road, Chaoyang District,
Beijing, 100020, the People's Republic of China

Tel: (8610) 8519-0800

Fax: (8610) 8519-0899

Website: www.amchamchina.org

Headquartered in Beijing with Chapters
in Tianjin, Central China (Wuhan),
Northeast China (Dalian, Shenyang)

中国北京市朝阳区金桐西路 10 号，
远洋光华国际 AB 座 6 层

邮政编码: 100020

电话: (8610) 8519-0800

传真: (8610) 8519-0899

网址: www.amchamchina.org

中国美国商会总部设于北京，在天津、
华中（武汉）、东北（大连，沈阳）设有区域办公室